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Az ülésen részt vett még Székely Balázs MTK szakosztályvezető 

 

A bizottság 5/5 részvétel mellett határozatképes. 

 

Tervezett napirendi pontok: 

1. Jegyzőkönyvvezető választás 

2. Őszi vízi alapozó-, és csapatépítő edzőtáborozás tervezete 

 

1./ Jegyzőkönyvvezető választás:  

Jelölt: Polivka Dóra 

A jelölt a felkérést vállalja, a bizottság 5 igen szavazattal a jelöltet elfogadta. 

 

2./ Őszi edzőtábor tervezete 

 

Mivel az őszi időszakra nem volt egyik MESZ válogatott keret felkészülési tervben sem 

betervezve edzőtáborozás, az Edzőbizottság azt a feladatot kapta a MESZ Elnökségétől, hogy 

tegyen erre javaslatot. 

 

- FL készített egy munkaanyagot, mely tartalmazta az árajánlatokat a dunavarsányi, bajai, 

győri, szolnoki helyszínekről, valamint egy edzőtábori névsor tervezetet az ez évi 

világversenyeken szerepelt válogatottak és a kisegységben OB érmes sportolók 

eredményeinek figyelembevételével. Az edzőtábori névsorban a felsorolt versenyzők, 

már a jövő évi korosztályuknak megfelelő besorolásban szerepeltek. Az őszi szünetben 

a legkedvezőbb árú Dunavarsányi edzőtábor sajnos már megtelt, így abban az 

időszakban nem elérhető. 

- PD: szerint jó lenne, ha közösen, az őszi szünetben lehetne megrendezni a tábort, mert 

az u23-asok közt is sok az iskolás. A másik, hogy úgy értette a Héraklész tábor mintájára 

főképp fiatalabbakat hívnánk, és meglepi hogy nincs serdülő, ugyanakkor sok felnőtt 

van, ami nem feltétlen a leghatékonyabb. Ha így is maradna, mindenképp csak 

koncepció mentén lenne érdemes a felnőttekkel foglalkozni. 

- FL: a munkaanyagon, a bizottsági tagok többségi szavazata alapján tetszés szerint lehet 

változtatni, helyszín, korosztályos létszám, edzőtábori nap vonatkozásában ~ 4 millió 

Ft keretösszegig. 

- AZ: esetleg érdemes lenne a szünet után megrendezni, Dunavarsányban, közösen. 

Emellett érdemes lenne fenntartani a lehetőséget, hogy mások is csatlakozzanak 



- MD: először fontos lenne kitalálni a koncepciót, akár jövő évi csapattervek elképzeléseit 

kipróbálni, ezekkel érdemes lenne foglalkozni. A másik kérdés, mi a terv a 

könnyűsúlyúakkal, beilleszthetők-e a csapatokba 

- PD: mindenképp érdemes lenne egy koncepció 

- MM: érdemes lenne megszavazni a Dunavarsányi tábort 

 

3 igen, 1 nem (FL az őszi szünet időpontjában tartaná az up, és a felnőtteknek külön 

Dunavarsányban  rendezné), 1 tartózkodás (MD nem feltétlen tartaná közösen) mellett az 

Edzőbizottság azt támogatja, hogy az őszi szünet utáni héten, közösen, Dunavarsányban 

legyen megrendezve a tábor, annak ellenére, hogy összességében a jövőben az őszi 

szünetben kéne, megrendezni, mert ez sok nehézséget fog okozni. Ugyanakkor fontos, 

hogy a tábort vállalók az egy hetes tábor alatt az edzéseken végig jelen legyenek! Aki az 

egy hetes edzőtáborozást nem tudja vállalni, az ne vegyen részt rajta! 

 

- FL: menjünk végig a névsoron 

- PD: női felnőttben a felsorolt nevekből nem lát egyelőre csapatlehetőséget 

- FL: érdemes lenne csapatépítésen dolgozni 

- MD: igenis a mi felelősségünk lenne egy koncepció kialakítása, mert csak vesztegetjük 

az időt. Legalább most próbáljuk ki őket egyben, mind fiúknál, mind lányoknál, 

négypár-, kétpár, és négyes egységekben. 

- AZ: egyetért Dezső felvetésével, mindenképp csapatokat kéne próbálni 

- MM: fontos lenne, hogy minél többen eljöjjenek, most ne húzzunk szétfele 

- PD: jó ötletnek tartja a csapatozást, megkeverve az u23-felnőttet, legalább a ciklus 

elején legyen egy képünk 

 

Ezek után a bizottság végigfutott a névsoron, eredmények alapján javasolt még neveket 

 

- FL: ez most több név, túllépi a költségkeretet 

- PD: érdemes lenne 6 nap-5 éjszaka, lányoknál 2x, 4x elég lenne, hajókérdésben majd a 

kluboktól kell segítséget kapni 

- MD: valószínűleg sokan nem fogják vállalni, nem baj ha több a név 

- FL: a bizottság javaslatát kiküldi a MESZ Elnökségének, érdemes lenne minél 

hamarabb megkérdezni az érintetteket, illetve az edzőtábori foglalást mielőbb 

megejteni. 

 

Javasoljuk az Elnökségnek, hogy a bizottságnak a hosszútávú verseny eredményei alapján 

lehessen még joga további maximum 4 embert az edzőtábori keretbe delegálni!. 

 

- PD: serdülő korosztály akkor nem is lesz? Úgy értette, hogy a fiatalabbakra kéne 

kihegyezni, de akkor maradjon így a javaslat, lássuk meg mit szól az Elnökség 

- FL: Sajnos meg van kötve a kezünk költségvetés oldalról, „csak addig tudunk 

nyújtózkodni, amíg a takarónk ér”! A korábbi Héraklész Bajnok keret (serdülő + ifi) 58 

fős edzőtáboroztatása ma már a múlté! Több sportoló edzőtáborozásához több forrásra, 

vagy átgondoltabb szakmai költségvetésre lenne szükségünk! 



 

A Bizottság ezek után lezárta az ülést és összeállított egy javasolt edzőtábori névsort, 

egyelőre az edzőtábort levezénylő edzők megnevezése nélkül. 

 

Készült: 2024.09.19 

            Polivka Dóra 

Jegyzőkönyv vezető 

 


